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Referat FAU Nordre Ål skole 

Tid: 06.06.23 kl 18.00-19.00 

Til stede: Stein Erik Uhlen (konst.rektor), Kristin Andvik Hoaas (leder), Tove Høyemsvoll (sekretær), 

Hillevi Høyer-Hughes (7.tr), Helga Marie Sørhagen (6.tr og nesteleder), Erik Qvam (5.trinn), Ragnhild 

Stendahl (3.trinn og kasserer), Roald Undlien (2.trinn) og Håkon (1.trinn). 

Ikke møtt: Cecilie Andreassen (4.trinn). 

Referent: Tove Høyemsvoll 

 

Sak 13/27 Evaluering av 17.mai 

Helga Marie er straks ferdig med rapporten fra 17.mai arrangementet på skolen. Noen justeringer 

basert på erfaringer vil komme, men dette kun på detaljnivå. De siste to år er stoler/bord ved 

inngangen til skolen lånt, da skolen ikke har dette. Opplevelse av at årets arrangement gikk litt bedre 

enn i fjor. Innspill på at informasjon ut til foreldre som står for arrangementet legges på skolens 

nettside og samles der, med link på mail/visma, da det er vanskelig å finne tilbake til informasjon som 

er sendt ut. 

Regnskap for 17.mai i år viser overskudd på 39 000 kr. 

 

Sak 6/23 Temakveld september 

Tove har fått tilbakemelding om at skolen og INN skal ha førplanleggingsmøte i uke 32. Innspill på 

planleggingsdag den 31.aug. eller 12.sept kl 17.00 hvor FAU repr. deltar. Forslag om temakveld 20. 

eller 27.september. FAU ønsker å delta på planleggingsmøte 31.aug. Tove og en til deltar (FAU-leder 

hvis dette er avklart til da). FAU tenker at skolen kan velge dato for temakveld. Tove gir 

tilbakemelding til Reidun. 

Etter møtet er det bestemt at det blir planleggingsmøte 31.aug kl 17 på skolen, samt temakveld 

20.september. 

 

Sak15/23 Evaluering av FAU-året 

Runde rundt bordet om erfaringene til representantene: Interessant og lærerikt, mange gode 

diskusjoner og gode diskusjonspartnere og en får et litt mer eierskap til sakene som tas opp. Vært 

god ryddighet på innkallelser, sakslister, møtestruktur og møteledelse. Ser at det er viktig å være 

aktiv overfor foreldrene og foreldrekontaktene. Tar litt tid å forstå sin rolle, en viktig oppgave, fint at 

det rulleres på hvem som sitter i FAU. Erik har gitt skriftlig tilbakemelding til skolekontoret 

vedrørende hensikt og mål med KFU, litt blandet erfaring med nytteverdien av dette forumet i den 

form det fremstår nå. 

Innspill på om det er mulig å lage en oversikt over saker slik at det er lettere å se hvem skal følges 

opp videre eller hvem som er konkludert? Det har vært brukt en del tid på å lete opp «gamle» saker, 

og en oversikt kan bidra til at en jobber mer effektivt. Etterspørre Teamsrom til høsten – mulighet til 

å lagre dokumenter der. Utfordring med informasjonsflyt generelt. 
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Takk til Kristin for god jobb som leder for FAU dette skoleåret. 

 

Eventuelt: 

• Spørsmål om hvordan praktisk løse betaling av fakturaer for 7.trinn og deres avslutningstur, 

Ragnhild tar kontakt med Paula Grue som er i arrangementskomité på 7.trinn og Eli Britt. 

• Dato for foreldrekontaktforum for høsten er ikke satt av skolen enda. I fjor var det på slutten 

av august. Stein Erik sjekker opp og gir tilbakemelding. 

 

Saker som må tas opp igjen til høsten: 

• Teams forum 

• Oppdatering av Håndboken 

• Registrering av nytt FAU i Brønnøysundregisteret 

• Dato foreldrekontaktforum 

• Innspill fra årsmøte om nedskalering av 7.trinn avslutning 

• FAU-repr sin rolle i planlegging av foreldremøter 

2/23 Informasjonshefte skole-hjem samarbeidet 

6/23 Temakveld 20.september 

7/23 Midler sparebankstiftelsen 

10/23 Arbeidsdokument Halloween 

14/23 Trafikk-kampanje 

 

 

 

 


